
Application for Sitting the  

National Qualification Examination in the Mainland (國家醫師資格考試 ) 

 
Under the “Mainland and Hong Kong Closer Economic Partnership Arrangement” (“CEPA”), Hong 
Kong permanent residents who are eligible to practise western medicine in Hong Kong are allowed 
to sit the Mainland’s National Qualification Examination.  Detailed information concerning the 
Examination can be obtained from the website of the National Medical Examination Center at 
https://www1.nmec.org.cn. 
 
Applications for sitting the 2026 National Qualification Examination will be called for by the 
National Medical Examination Center.  All applicants for this year’s examination are required to 
submit their applications online.  Details of the examination and online application are available 
on the website of the National Medical Examination Center at https://www1.nmec.org.cn.  The 
application closing date is 11 February 2026.  Applicants who have already submitted their 
applications online before the closing date are required to submit supporting documents in person 
to the Dental Council Secretariat for vetting and onward submission to the National Medical 
Examination Center on or before 16 February 2026.   
 
Please click here for information in relation to submission of supporting documents.  For enquiries 
and appointments, please contact the Secretariat of the Dental Council of Hong Kong at 2873 5862 
or via email at dchk@dh.gov.hk. 
 
 
 
The Dental Council of Hong Kong 
January 2026 
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國家醫師資格考試  

香港考生提交文件需知  
 

 

1. 考生於深圳考點網上成功報名後，必須列印「報名成功通知單」（一式三份），連同佐證

文件須於 2026 年 2 月 16 日或以前親身交往香港的報名地點進行資格審核： 
 

(i) 「醫師資格考試廣東考區考生報名材料清單」，由考生登錄廣東省醫師資格考試

考生報名暨資格審核信息系統自行打印； 
(ii) 香港永久性居民身份證正本及三份副本(正面及背面須打印在同一張 A4 紙)； 
(iii) 港澳居民來往內地通行證正本及三份副本(正面及背面須打印在同一張 A4 紙)； 
(iv) 香港牙醫管理委員會註冊證明書及執業證明書正本及三份副本； 
(v) 香港牙醫管理委員會專科註冊證明書正本及三份副本 (專科醫生適用) ； 
(vi)  牙科畢業學位證書正本及三份副本； 
(vii)  在香港執業一年或以上的工作證明書正本及副本三份； 
(vi ii )  證件照片 3 張（須 6 個月內的 2 寸免冠正面半身彩色白底證件照）；及 

(ix)   由港澳台地區學歷學位認證辦公室發出的「學歷學位認證書」。 

 

所有副本必須以 A4 紙彩色複印 (一張 A4 紙一份副本) 。 
 

香港考生的資格審核地點如下（請先致電預約時間）: 
 
香港牙醫管理委員會秘書處 
香港仔黃竹坑道 99 號 
香港醫學專科學院賽馬會大樓 4 樓 
(查詢及預約電話：2873 5862) 
 
 
如在網上報名時遇到任何問題，請向國家醫學考試中心網站 (www1.nmec.org.cn)或深圳

考點辦公室(對外諮詢電話﹕0755-82125476)查詢。 

 
 
 
 
香港牙醫管理委員會 
2026 年 1 月 


